
 
 
 
 
 
 
Grundejerforeningen Kålmarken   
Referat fra bestyrelsesmøde den 05.03.2024 kl. 18:30 

1 
 

Classified as Business 

Deltagere:  
Mette Poulsen 
Stig Balduin (formand) 
Linda Pejtersen  
Per Plougmand Bærtelsen 
Henrik Salling (suppleant) 
 
Referent:  
Per Plougmand Bærtelsen  
 
Dagsorden:  

a) EL 
b) Gartner 
c) Pumpe 
d) Slamsuger 
e) Økonomi 
f) Fibernet 
g) Ladestander  
h) Dato for næste møde  

 
 
Dagsorden 
 

a) EL 
 
Delområde 1 og delområde 2 er færdiggjort og arbejdet i delområde 3 er igangsat. EL-
projektet er således godt igang. Der udestår mindre belægningsarbejde på delområde 2. På 
delområde 3 er entreprenøren blevet gjort opmærksom på, at de opgravede sten skal 
fjernes af hensyn til fremtidig græsslåning.  
 

b) Gartner 
 

Træerne er blevet beskåret på p-pladserne. Gartneren har plantet lidt ekstra hækplanter hist 
og pist. Bestyrelsen henter et tilbud ind på at rense op i den sydligste del af å-løbet. 
 

c) Pumpe 
 
Der arbejdes fortsat på at finde et alternativt tilbud på renovering/udskiftning af pumpen. 
Leverandør er ikke vendt tilbage, men der er fundet ny mulig leverandør 

 
d) Slamsuger 

 
Der arbejdes fortsat på at finde en nye slamsuger. Der har været taget kontakt til flere 
leverandører. 

e) Økonomi 
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Gennemgang af regnskabet år til dato. Glatførebekæmpelse bliver også i 2024 en 
overraskende høj udgift. Bestyrelsen drøftede første udkast til regnskabet. Der er planlagt 
opfølgningsmøde med administrator. 
 

f) Fibernet  
 
Der er modtaget en plan for motorvejen for fibernet fra TDC i hele Kålmarkens fællesareal. 
Det forventes at der bliver trukket fibernet ind til de enkelte boliger fra slut maj til slut juni. 
 

g) Ladestander  
 
Ladestandergruppen arbejder på at forberede et forslag til generalforsamlingen.  
 
 

h) Dato for næste møde  
 
Tirsdag den 3. april 2024, klokken 18.30 (foreløbig) 
 
 


